
Jaarverslag Bestuur 2023 

 

Bestuurssamenstelling 

In 2023 bestond het bestuur uit: 

Naam: Functie: Einde termijn:                                                                         

Pieter Paul van Oerle voorzitter 2024 

Johan Selles penningmeester 2025 

Carry Smits-Muijlaert secretaris 2025 

Jeroen van Emmerik algemeen bestuurslid 2024 

Pim Hendriks algemeen bestuurslid afgetreden 

Merel Visser algemeen bestuurslid afgetreden 

Mary Hoogenes                             algemeen bestuurslid                         2026 

Mike Sanders                                algemeen bestuurslid                          2026 

 

  Vergaderingen: 

Het bestuur heeft in 2023 11x een reguliere bestuursvergadering gehouden, waarvan 1x 

digitaal. 

In 2023 is er  2x een voorzittersoverleg geweest, waarbij alle werkgroepen waren 

vertegenwoordigd. De ALV had in 2023 een extra vergadering omdat er gestemd is over 

nieuwe statuten. Tijdens de eerste ALV waren er niet genoeg leden aanwezig, dus moest er 

een tweede ALV georganiseerd worden. 

In 2023 bestond het bestuur uit 6 personen. Pim Hendriks en Merel Visser zijn afgetreden. 

Tijdens de ALV hebben Mary Hoogenes en Mike Sanders zich aangemeld als bestuurslid. 

Regelmatig is er overleg tussen de werkgroepen en het bestuur over mogelijkheden voor het 

opleiden van het kader. Dit zowel voor het niveau van het kader langs de badrand als voor 

veiligheid, zoals EHBO en lifeguard. Voortdurend wordt er gekeken naar wat verplicht en 

mogelijk is om de kwaliteit van de vrijwilligers op een goed niveau te houden.  

Merel heeft de organisatie van de opleidingen overgenomen van Johan. Na het stoppen van 

Merel regelt Carry dit samen met Johan., 

Het kaderkado was dit jaar een beanie met het nieuwe logo. 

Het kaderuitje was midgetgolf in de Hout. 

Leden:  

Het ledental is licht gestegen. Op 1 januari 2023 telde DWT 453 leden, op 31 december 457. 

Er zijn 129 afmeldingen geweest en 131 aanmeldingen. 

 



-bij wedstrijdzwemmen vertrokken 17 leden  en kwamen er 14 bij, totaal 64 

-bij waterpolo vertrokken 20 leden  en kwamen er 18 bij, totaal 125 

-bij synchroonzwemmen vertrokken 6 leden en kwamen er 6 bij, totaal 25 

 

We zijn als vereniging nog steeds bezig om nieuwe leden te werven in alle sectoren. Met 

name bij waterpolo zijn er veel nieuwe jeugdleden bij gekomen maar het verloop zorgt toch 

voor minder leden. Alle sporttakken kunnen nieuwe leden gebruiken, zeker als we bedenken 

dat we over 10 jaar een club willen zijn met meer dan 500 leden. 

Leszwemmen op de zaterdag ochtend is niet meer erg in trek. Op het uur van 8 tot 9 uur op 

zaterdag ochtend kunnen nog veel kinderen zwemles krijgen. Mary houdt zich bezig met 

werving en kan nog wel wat hulp gebruiken, er komen nieuwe flyers. 

 

 

Opleidingen:  

 

In 2023 is de EHBO en de reanimatie weer opgepakt. Ook de lifeguard opleiding is weer 

geweest. 

We hebben ook de eerste opleiding BHV voor in het zwembad gehad. Zo blijven we bezig om 

ook de veiligheid tijdens onze uren op een hoog niveau te houden. 

 

Jeugdbestuur: 

 

Onze wens was om weer een nieuw jeugdbestuur in het leven te roepen. Daar waren we in 

2020 mee bezig toen covid roet in het eten gooide. Nu is er een jeugdbestuur met enthousiaste 

jeugdleden uit alle sporttakken en wij zijn daar erg blij mee. We beseffen dat we te weinig 

aandacht aan het nieuwe jeugdbestuur hebben besteed. Daar zijn verschillende oorzaken voor, 

maar het belangrijkste is dat we dit weer opgepakt hebben. 

Wij hopen dat ze nog steeds even enthousiast zijn om leuke dingen te organiseren voor de 

jeugd. 

 

 

Sendenbeker: 

 

De Sendenbeker is in 2023 uitgereikt aan de Pinkstertoernooi -commissie. 

 

SRO: 

 

We blijven onderhandelen met SRO over uitbreiding van zwemwater. Als dit niet voldoende 

resultaat geeft, zullen we gaan onderhandelen met de gemeente. Het bestuur blijft hier mee 

bezig. De werkgroep “Nieuwe Zwembaden” is alert bezig met de ontwikkelingen van twee 

nieuwe zwembaden. 

 

Logo en clubkleding: 

 

Er is tijdens de ALV in 2023 een nieuw logo gepresenteerd. Tevens is er nieuwe clubkleding 

gelanceerd en alle sporttakken hebben een nieuwe set kleding gekregen inclusief een 

zwemtas. 

  



 

 

Sponsoring: 

 

Mike Sanders houdt zich bezig met het werven van sponsoren en het eventueel organiseren 

van sponsoractiviteiten. Hij kan daar nog wel wat hulp bij gebruiken. 

 

Het bestuur bedankt alle vrijwilligers weer hartelijk voor de inzet tijdens het afgelopen jaar! 

 

Pieter Paul van Oerle, Johan Selles, Carry Smits-Muylaert, Jeroen van Emmerik, Mary      

Hoogenes, Mike Sanders. 

                     

                         


